

Alarmes: Nos 17, 18.
 Maladies Contagieuses: Nos 14, 15, 16, 17.
 Assistance Municipale: Nos 95, 96.
 Police: No 39.
 Edifices Municipaux: Nos 44, 45, 46, 46 A, 47.
 Marché: No 21.
 Voirie (Division Est): No 24.
 Egoûts (Division Ouest): No 15.
 Son Honneur le Maire (Hôtel-de-Ville): No 4.
 Commissaires: Nos 11, 12.
 Eclairage: No 5.
 Parcs (Parc La Fontaine): Nos 32, 33, 34, 35, 36, 37.
 Parcs (Parc Mont-Royal): Nos 8, 9.

2.—Attendu que le premier courant le Conseil a adopté un rapport du Bureau des Commissaires, à l'effet de confier à Laurin & Leitch, l'exécution des travaux, pour la construction d'un syphon sous le Canal Lachine, moyennant 10% de commission sur le prix des travaux pour loyer des outillages, surveillance des travaux, etc.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité à signer le contrat à intervenir.

3.—Soumises deux séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$23,222.57, \$299,820.34, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

4.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que M. E. Fruitier soit provisoirement l'Officier désigné par le Bureau des Commissaires, pour préparer et approuver la répartition du coût des égouts, conformément aux dispositions de l'Article 450 de la Charte, et au Règlement en vigueur, et pour donner les avis aux intéressés, conformément aux dispositions de l'Article 533 de la Charte, attendu que l'Ingénieur-Surintendant des Egoûts n'est pas en fonctions temporairement.

4.—(25661) Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant le transfert du bail, pour l'étal à fruits et légumes, portant les numéros 1, 2, 3 et situé dans le Marché Saint-Laurent, de MM. McBride Bros. à M. Sam. Pesner.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'autoriser le transfert dudit bail.

5.—Soumise une communication de la "Commission des Services Electriques" au sujet des dépenses d'administration pour l'année courante.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Contrôleur et Auditeur pour rapport d'urgence.

6.—(25636) Soumise une communication de M. Théodule Lessard, au sujet du choix et de l'emploi des matériaux devant servir, dans la construction de la Bibliothèque Municipale.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer à l'Architecte Payette pour rapport.

7.—(25667) Soumis un rapport du Surintendant des Parcs, au sujet de l'occupation par le Gouvernement, des bâtisses situées sur la partie nord de l'île Ste-Hélène, et dont le Gouvernement s'était réservé le droit d'occuper pour une période de 5 ans, et recommandant de demander au Gouvernement s'il abandonne définitivement les bâtisses, pour que la Ville prenne possession immédiatement et voie à leur entretien, car il serait très dangereux de laisser ces bâtiments sans surveillance.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Alarm: Nos. 17, 18.

Contagious Diseases: Nos. 14, 15, 16, 17.

Municipal Assistance: Nos. 95, 96.

Police: No. 39.

Municipal Buildings: Nos. 44, 45, 46, 46A, 47.

Markets: No. 21.

Road (East Division): No. 24.

Sewers (West Division): No. 15.

His Worship the Mayor (City Hall): No. 4.

Commissioners: Nos. 11, 12.

Light: No. 5.

Parks (La Fontaine Park): Nos. 32, 33, 34, 35, 36, 37.

Parks (Mount Royal Park): Nos. 8, 9.

2.—Whereas, on the first day of this month, the Council adopted a report from the Board of Commissioners, awarding to Messrs. Laurin & Leitch the contract for the construction of a syphon under the Lachine Canal, said firm to be paid 10% commission on the cost of the works for rent of implements, supervision of works, etc.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That His Worship the Mayor and the City Clerk be requested to sign the contract to be entered into in this connection.

3.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$23,222.57, \$299,820.34, as per certified lists.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

4.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That Mr. E. Fruitier be temporarily appointed by the Board of Commissioners to prepare and approve the apportionment of the cost of sewers, in accordance with the provisions of article 450 of the Charter and the By-laws in force, and to notify the interested parties, in accordance with the provisions of article 533 of the Charter, as the Engineer Superintendent of Sewers is not on duty for the time being.

4.—(25661) Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that the lease for the fruit and vegetable stall, bearing Nos. 1-2-3, St. Lawrence Market, be transferred from Messrs. McBride Bros. to Mr. Sam. Pesner.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the transfer of said lease be authorized.

5.—Submitted a communication from the Electric Service Commission, showing the administration expenses for the current year.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Comptroller and Auditor for an immediate report.

6.—(25636) Submitted a communication from Mr. Théodule Lessard anent the selection and the use of the materials for the erection of the Civic Library.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to Mr. Payette, architect, for a report.

7.—(25667) Submitted a report from the Superintendent of Parks, anent the occupancy of the buildings situated on the north part of St. Helen's Island, which the government has reserved the right to occupy for five years, and recommending that the government be asked to state whether they finally abandon said buildings, so that the City may take possession of same and see that they are looked after, as it would be dangerous to leave these buildings to rack and ruin.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was